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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 138) 
10 stycznia 2018 r. 
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnictwem 
posła Arkadiusza Czartoryskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2018 
roku. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Jacek Karolak, Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 

Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji dotyczące przyjęcia planu pracy Komisji 
na pierwsze półrocze 2018 roku. 
Dziękuję wszystkim państwu, wszystkim osobom, które zgłosiły punkty do naszego 

planu pracy. Proszę państwa, dzisiaj odbyło się posiedzenie prezydium naszej Komisji. 
W wyniku długiej dyskusji uwzględniliśmy wszystkie uwagi zgłoszone przez wszystkie 
strony reprezentowane w naszej Komisji. Żaden punkt nie został odrzucony. Prezydium 
jednomyślnie, w konsensusie przyjęło przedstawioną propozycję. 
Proszę  zwrócić  uwagę,  że niebawem,  po feriach,  zostanie  zmieniony  tryb  pracy 

Sejmu. Będą tygodnie bez posiedzenia Sejmu, natomiast z posiedzeniami komisji. Doszli-
śmy do wniosku, że środy o godz. 14.00 z ewentualną rezerwą na czwartek w godzinach 
porannych jest to czas, kiedy mogłyby się odbywać nasze posiedzenia. Wtedy mogłaby 
odbywać się realizacja programu, który został państwu zaproponowany. 
Jeżeli byłyby jeszcze jakieś inne propozycje, powiem tylko, że program jest już i tak 

mocno napięty. Będą oczywiście również wszystkie sprawy bieżące, które będą spły-
wały, jak też część niezrealizowanych punktów, które przechodzą z tego półrocza. Część 
punktów z drugiego półrocza 2017 roku przełożyliśmy na rok 2018 po to, żeby nikogo 
nie pominąć z propozycjami. 
Czy są uwagi do planu pracy Komisji? Czy są zgłaszane jeszcze inne tematy? Jeżeli 

nie ma, rozumiem, proszę państwa, że przyjęliśmy plan pracy. 
Malutka korekta. W punkcie drugim w lutym będzie informacja ministra na temat 

systemu pomocy funkcjonariuszom, którzy ponoszą szkody, w tym uszczerbek na zdro-
wiu. Jest to mała autokorekta. 
Dziękuję bardzo. Przyjęliśmy plan pracy. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 


